
Raadsfractie Gemeente Nijkerk 
Harry Bokkers
Beekhoven 8

3863 PZ Nijkerk
M: 06-29597331 

 E: harrybokkers@planet.nl
 

Nijkerk, 22 november 2019

Aan het college van B&W van Nijkerk

Geacht college,

Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad wil de CDA 
fractie vragen stellen over de PFAS regelgeving.

Door de huidige PFAS regelgeving kunnen projecten die te maken hebben met het 
verplaatsen van grond of zand vertraging oplopen. Die vertraging kan zodanige vormen 
aannemen dat de werkvoorraad van bedrijven in gevaar kan komen, wat gevolgen heeft voor 
de gehele bouwketen. Om die reden hebben de gemeenten Amersfoort en Barneveld de 
PFAS-norm tijdelijk verhoogd.

Het CDA heeft daarom de volgende vragen:

1. Is het college bekend met de mogelijkheid om de PFAS-norm tijdelijk te verhogen?

2. Deelt het college met de CDA-fractie de mening dat, gezien de impact op de 
bouwsector, de huidige norm omhoog moet?

3. Is het college bereid om al het mogelijke in werking te stellen met als doel de PFAS- 
norm voor de gemeente Nijkerk (tijdelijk) te verhogen.

4. Kan het College aangeven op welk termijn de PFAS-norm kan worden verhoogd, zodat  
werkzaamheden geen verdere vertraging oplopen? 

Het CDA ziet uw beantwoording met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,
Namens de fractie van het CDA,

Harry Bokkers


